

Circular

تعميم

Reference : ID/EN/03/19
All Concerned Clients Operating
To : within Trakhees Jurisdiction
From : Department of Planning and
Development Trakhees
Subject : Vehicle Pass Requirement
Date : 01-10-2019

جميع الجهات المعنية في مناطق التطوير الخاصة الواقعة
ضمن سلطة دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص
إلى
من
دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص
الموضوع : متطلبات تصريح مرور المركبات
التاريخ : 01-10-2019

With the implementation of the NAFITH and RASID systems by Dubai Municipality (DM), all vehicles collecting and transporting Industrial and Construction and Demolition wastes, need to secure Trakhees Vehicle Pass, (procedure for issue the related pass is available on Trakhees website www.trakhees.ae).

تماشياً مع تطبيق كل من نظامي نافذ و راصد من قبل بلدية دبي ، على جميع المركبات التي تقوم بجمع ونقل النفايات الناتجة من المصانع و مواقع البناء والهدم التأكد من إصدار تصريح مرور المركبة. اجراءات اصدار التصريح ذات الصلة متوفرة على الموقع الإلكتروني لتراخيص www.trakhees.ae

Trakhees Vehicle Pass application may be submitted upon receipt of Trakhees Prequalification approval.

يمكن التقديم على طلب تصريح مرور المركبة بمجرد حصولكم على شهادة التأهيل الصادرة من تراخيص .

Subsequently, all companies within Trakhees jurisdiction shall ensure that only vehicles with Vehicle Pass issued by Trakhees will conduct the collection and transportation of the construction and demolition wastes.

ومن ثم يجب على جميع الشركات الواقعة ضمن سلطة دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص ضرورة التأكد من أن المركبات التي ستقوم بجمع ونقل النفايات الناتجة من المصانع و مواقع البناء والهدم حاملة لتصريح مرور من قبل تراخيص.

Non-compliance of above directive shall warrant us to impose administrative and / or financial sanctions from 1st January 2020 onwards

في حالة عدم الإلتزام بالإجراءات المذكورة أعلاه سيتم إتخاذ إجراءات إدارية وفرض عقوبات مالية بحق المنشآت الغير ملتزمة ابتداءً من 1 يوليو 2020

For further information, you may send us an email at EHS.environment@trk.pcfc.ae or contact +971 4 8068821 / +971 4 8068867.

لمزيد من المعلومات أو الاستفسارات يرجى التواصل على الرقم
+971 4 8068821 / +971 4 8068867 أو عبر البريد الإلكتروني :
EHS.environment@trk.pcfc.ae

Your strict attention and cooperation is anticipated.
Thank you.

هذا لعنايتكم الكريمة والتعاون معنا بإتخاذ الإجراءات اللازم.
وشكراً

Salem Abdulrahman
Director - Inspection Department
Department of Planning and Development - Trakhees



سالم عبد الرحمن
مدير إدارة التفتيش
أثرة التخطيط والتطوير - تراخيص